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MOTIE: onderzoek mogelijkheden subsidieregeling 

De gemeenteraad van Delft, in vergadering bijeen op 28 september 2017 ter bespreking van de 
collegebrief over het Uitvoeringsprogramma 2017-2020 Delft Energieneutraal 2050 

Overwegende dat: 
We als maatschappij staan voor een grote opgave om minder broeikasgassen uit te stoten en 
de noodzakelijke energietransitie te maken; 
De raad heeft gekozen voor een ambitieus energiebeleid, maar het duidelijk is dat er meer 
inzet nodig is omdat het niet realistisch is dat alle maatregelen zoals opgenomen in het 
uitvoeringsprogramma gerealiseerd zullen worden; 
Inwoners van Delft ook een belangrijke bijdrage kunnen leveren door het nemen van 
energiebesparende maatregelen; 
Veel subsidies vooral worden benut door mensen met hogere inkomens; 
In de gemeenten Den Haag en Rotterdam bijvoorbeeld al subsidieregelingen bestaan voor 
inwoners gericht op energiebesparing; 

Draagt het college op, 
In kaart te brengen welke energiebesparende maatregelen nu onvoldoende van de grond 
komen, maar met een subsidie wel van de grond zouden kunnen komen; 
Hierbij ook de mogelijkheden van mensen met een laag inkomen te betrekken; 
In kaart te brengen en concreet te schetsen wat voor subsidieregeling ervoor kan zorgen dat 
energiebesparende maatregelen van de grond komen waar dat zonder subsidieregeling niet 
zou zijn gelukt; 
Hierbij rekening te houden met reeds bestaande (subsidie)regelingen en eventuele overlap 
daarmee; 
Hierover te rapporteren voor de bespreking van de kadernota 2018. 

Jan Peter de Wit, 
Onafhankelijk Delft 


